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دیدار تیم ملی با یک تیم داخلی
تیــم ملی ایــران در اردو 
از  خــود در شــهریور، قبل 
حضور لژیونرهــا، با یک تیم 

داخلی دیدار خواهد کرد.
به گزارش ایســنا، دراگان 
اســکوچیچ طــی روزهــای 
گذشته شاهد بازی های لیگ 
برتر ایــران بود و در تهران و 
اصفهان به تماشــای دو دیدار نشست. او بعد از بازگشت به تهران، با مسئولان 
فدراسیون فوتبال جلسه داشت و امروز راهی قطر خواهد شد. او در این سفر به 
تماشای بازی لژیونرها می نشیند و دیدارهایی را با بازیکنان تیم ملی و مربیان 

باشگاهی آن ها خواهد داشت.
اســکوچیچ در جلســه اخیر خود با مسئولان فدراســیون فوتبال خواستار 
برگزاری یک دیدار دوســتانه قبل از فرا رســیدن پنجره بازی های ملی شده 
اســت. طبق برنامه اردوی تیم ملی از ۲۱ شــهریور با نفرات داخلی در تهران 

آغاز خواهد شد. 
به گفته اصولی اسکوچیچ تاکیدی روی داخلی یا خارجی بودن رقیب ایران 
نداشته اما ممکن است یک تیم ایرانی که هنوز انتخاب نشده به مصاف تیم ملی 
برود. در نتیجه تیم ملی در فاصله ۲۱ تا ۲۷ یا ۲۸ شــهریور که تیم به اتریش 

اعزام خواهد شد، یک مسابقه دوستانه برگزار خواهد کرد.
همچنین اقدامات لازم برای برگزاری دو دیدار دوســتانه در اتریش در حال 

انجام است.
بــه گفته اصولی قــرارداد با یکی از رقبای تیم ملی )اروگوئه( از ســوی دو 
طرف امضا شــده اما قرارداد بازی دوم نهایی شده است. طبق اعلام مسئولان 
فدراسیون فوتبال و رسانه های سنگالی، حریف دوم ایران سنگال خواهد بود که 

پنجم مهر به مصاف ایران می رود.

اولتیماتوم یونایتد به رونالدو
ممکن  رونالدو  کریستیانو 
است شــاهد فسخ قراردادش 

با یونایتد باشد.
ایســنا،  گــزارش  بــه 
منچستریونایتد به کریستیانو 
رونالدو اولتیماتوم داده است. 
پرتغالی نگرش  اگر مهاجــم 
را تغییر ندهد، احتمال  خود 
فسخ قرارداد او وجود خواهد داشــت. به نظر می رسد کریستیانو رونالدو اصلا 
از منچســتریونایتد راضی نیست و حالا این باشگاه است که همین احساس را 
نســبت به مهاجم پرتغالی دارد. سران این تیم اصلا از رفتار مهاجم پرتغالی در 

اولدترافورد راضی نیستند.
همه می دانند که این بازیکن می خواســت تیم انگلیسی را ترک کند تا در 
لیگ قهرمانان بازی کند اما در حال حاضر او همچنان برای منچســتریونایتد 
بــازی می کند. تیم او در این فصل هر دو دیدار خود را باخته اســت و در قعر 

جدول لیگ برتر قرار گرفته است.
کریســتیانو تــا ۳۰ ژوئــن ۲۰۲۳ در اولدترافــورد قرارداد دارد و ســالانه 
حدود ۱۷.۵ میلیون یورو دســتمزد دریافت می کند. اریک تن هاخ ســرمربی 
منچستریونایتد همیشه از CR۷ حمایت کرده است. رونالدو سال ۲۰۱۸ رئال 

مادرید را ترک کرد.
در یوونتوس دو سال نسبتا خوب و یک سال متوسط را تجربه کرد. هر چه 
بــود، اوضاع عالی پیش نرفت ولی اکنون در یونایتد شــرایط برای این بازیکن 

سخت شده است.
این فوق ســتاره پرتغالی با وجود آنکه تیمش نتایج خوبی را در فصل قبل 
کسب نکرد اما آمار گلزنی خوبی داشت و به عنوان بازیکن فصل شیاطین سرخ 

هم انتخاب شد.
منچســتریونایتد در ســومین دیدار خود در این فصل بایــد در خانه برابر 

لیورپول قرار گیرند.

اختلاف نیمار و ام باپه علنی شد
اختــلاف نیمار بــا ام باپه 
علنی شده است و این باعث 
شده تا پاری سن ژرمن فصل 

سختی پیش رو داشته باشد.
به گزارش ایسنا، پاری سن 
ژرمن یکی از پــر مهره ترین 
تیم های حــال حاضر فوتبال 
جهان است که در خط حمله 
خود مثلث نیمار، مســی و ام باپه را در اختیار دارد. به نظر می رسد که حضور 

ستاره های بزرگ در تیم پاریسی دردسرساز شده است.
کیلیــان ام باپه بعد از کش و قوس های زیاد حاضر به تمدید قرارداد با پاری 
سن ژرمن شــد. ظاهرا باشگاه پاریسی برای ماندن این بازیکن جوان امتیازات 
بسیار زیادی به این بازیکن داده است که صدای اعتراض دیگر ستاره های تیم 

را درآورده است.
روزنامه معتبر اکیپ فرانســه به این موضوع اشاره کرد و نوشت: نیمار یکی 
از بازیکنانی اســت که از امتیازات زیادی که باشگاه پاری سن ژرمن به ام باپه 

داده متعجب شده است.
مولینا، خبرنگار سرشناس فرانسوی هم از اختلاف علنی نیمار با ام باپه سخن 
به میان آورد و نوشــت: ام باپه برای تمدید قرارداد با پاری ســن ژرمن شرط و 
شروطی داشت که یکی از آن ها جدایی نیمار بود. نیمار هم از این موضوع آگاه 

شده است و این باعث شده تا رابطه او با ام باپه خراب شود.
روزنامه مارکا اســپانیا هم دشمنی و رابطه بد نیمار با ام باپه را تایید کرد و 
نوشــت: بعد از پیوستن مسی به پاری سن ژرمن رابطه دوستانه نیمار و ام باپه 

از بین رفته است. 
نیمار اخیرا پستی را که به ام باپه حمله کرده بود لایک کرده است تا نشان 

دهد که رابطه خوبی با این بازیکن ندارد.
ام باپه در دیدار اخیر پاری سن ژرمن برابر مون پلیه نشان داد که از وضعیت 

خود در تیم پاریسی راضی نیست.
او در یکی از ضد حملات بعد از آن که بازیکن پاری ســن ژرمن توپ را به 
مســی داد به نشانه قهر و ناراحتی از فرار کردن ایستاد تا ضد حمله پاری سن 
ژرمن خراب شود. به نظر می رسد که اختلاف نیمار با ام باپه بسیار جدی است 
و این باعث شده است تا رسانه ها از آشوب در تیم پاریسی سخن به میان آورند 
کــه این قطعا در ادامه فصل تیم را تحت تاثیر قرار خواهد داد. باید دید که آیا 

گالتیه می تواند این حاشیه ها را در تیمش مهار کند یا نه.

قائدی: امیدوارم به جام جهانی بروم
فوتبــال  تیــم  بازیکــن 
اســتقلال گفــت: هنــوز با 
سرمربی تیم صحبت نکرده ام 
امــا می گویند سرســخت و 

باهوش است.
به گــزارش فارس، مهدی 
قائــدی پس از بازگشــت به 
داشت: حس  اظهار  استقلال 
خیلی خوبی اســت. پس از یک ســال دوباره به خانه خودم برگشتم. امیدوارم 
مثل ســال گذشته که بازیکنان تمام وجودشان را گذاشتند و توانستند تیم را 
قهرمان کنند، ما هم امسال بتوانیم با تمام وجودمان افتخار دیگری را کسب و 
دل هواداران را شــاد کنیم. وی در مورد اهدافش در استقلال گفت: هدف های 
خیلی زیادی دارم. یکی موفقیت اســتقلال و دیگری اینکه پیراهن مقدس تیم 
ملی را بپوشم، به جام جهانی بروم و اگر کاری از دستم بر می آید برای کشورم 

انجام بدهم.
قائدی در خصوص کار با ساپینتو عنوان کرد: آنطور که بچه ها می گفتند او 
مربی سرسخت، باهوش و خیلی خوبی است. هنوز با او صحبت و کار نکرده ام. 
ان شــاالله به زودی یکدیگر را ببینیم. مربی بزرگی اســت و می تواند کارهای 
بزرگــی هم انجام بدهد. وی در مورد واکنش هواداران اظهار داشــت: آن ها به 
من خیلی لطف دارند. در این یکســال پیام هایشان برایم محبت آمیز بود. الان 

برگشته ام و امیدوارم بتوانم این محبت را جبران کنم.

اخبار کوتاه

دیوید تیلور از رقابت با حســن یزدانی ســخن گفت و 
عنوان کرد از حضور او به عنوان رقیب خوشحال است.

به گزارش ایسنا ، دیوید تیلور قهرمان جهان و المپیک 
خودش را برای حضــور در رقابتهای جهانی بلگراد آماده 
می کنــد جایی که خیلی ها منتظر نبرد حســاس دیگری 

بین او و حسن یزدانی در وزن ۸۶ کیلوگرم هستند.
دیویــد تیلور در صحبت هایی درباره  آخرین شــرایط 
خود و قهرمانی در المپیــک صحبت کرد و گفت: درباره 
المپیک بخواهم بگویم مثل رســیدن به یک قله اســت. 
خیلی تلاش زیادی کردم تا به موفقیت رســیدم. شما در 
اوج دنیا قرار می گیرید که فوق العاده اســت. الان شــاید 
آســان به نظر برسد، تمرین آسان به نظر برسد ولی وقتی 
برگردید و به عقب نگاه کنید می فهمید اصلا آسان نیست. 

در آن زمان خیلی زمان و انرژی از من گرفته شد.
او ادامه داد: بعد از آن رقابت های جهانی نروژ را داشتم 
که خیلی خودم نبــودم و عواملی بودند که روی عملکرد 
من تاثیر داشتند. من تا دیدار فینال کاملا مسلط بودم نه 
تنها در روش کشــتی گرفتن بلکه احساسی و فکری. در 
دیدار نهایی یزدانی بســیار انگیزه داشت چرا که ۷ هفته 
پیــش فینال المپیک را باخته بــود. او یک برنامه مبارزه 
یکدســتی داشت. برای من ناراحت کننده بود. ولی کسب 
قهرمانی در المپیک و نقــره جهانی در زمان کوتاه اتفاق 

خیلی بزرگی اســت که رخ داد ولی از نظر ذهنی یا شاید 
هم تمرینی آنقدر شــرایط خوبی نداشتم که بتوانم در هر 
دو رویداد طلا بگیریم. او در ادامه صحبت های خود گفت: 
بعد از مســابقات المپیک خیلی چیزها در زندگی داشتم 
کــه به خاطر حضور در المپیک آنهــا را برای مدتی کنار 

گذاشــته بودم و بعد از المپیک شــروع به از ســر گیری 
کارها و مســئولیت هایم کردم. یک روز بعد از بازگشــت 
از جهانــی، فعالیت اقتصادی و کارهایم را از ســر گرفتم. 
زندگی من وارد یک چشــم انداز جدید شــد. همسرم ۸ 
ماهه باردار بود. کارهای زیادی داشتم درست مثل کشتی 

گرفتــن، در زندگی هم باید خیلی از موانع را از ســر کار 
برداریــد. قهرمان المپیک شــدن و در این موقعیت بودن 
یک موهبت اســت و باید شما بتوانید آن را مدیریت کید. 
اعتراف می کنم من هنوز کاملا یاد نگرفتم مدیریت کنم و 
در حال یاد گرفتن هستم. همسرم هم خیلی به من کمک 
می کند تا تنها روی هدفم تمرکز کنم. در واقع باید بگویم 
که همســرم دلیل تمام موفقیت هایم اســت. تیلور درباره 
حســن یزدانی نیز گفت: یزدانی همیشه بهترین رقیب و 
کشــتی گیر در بهترین تورنمنت هــا در زندگی من بوده 
است. برای رسیدن به اوج و طلا باید بهترین ها را ببرید و 
من از اینکه چنین ورزشــکاران و کشتی گیران با استعداد 
و توانمندی ســر راه من هســتند خیلی خوشحالم. وقتی 
خســته می شوید و شرایط برای شــما سخت می شود اما 
وقتی به این افراد فکر می کنیــد انگیزه می گیرید. او هم 
مثل من خیلی انگیــزه دارد و تلاش می کند. در المپیک 
توکیو می خواســت اولین کشــتی گیر ایرانی شود که دو 
طلای المپیک کســب می کند مطمئن هســتم در بلگراد 
نیز با ۱۰۰ درصد توان ظاهر می شود و باید من بتوانم در 
همان ســطح او باشم. قطعا مبارزه ما در بلگراد هم خیلی 
نزدیک و حساس خواهد شد. من در کشتی به هر چی که 
رسیدم او هم رسیده است و من مجبورم برای رقابت با او 

در بهترین شرایط خودم باشم.

اظهارات یحیی گل محمدی در مورد یورگن لوکادیا نشان 
می دهــد که او برخلاف طرفداران خوشــبین و هیجان زده 

پرسپولیس، دغدغه هایی درباره این مهاجم هلندی دارد.
به گزارش »ورزش ســه«، در حالی کــه چند روزی  از 
انتقال یورگ به پرســپولیس می گذرد، همچنان تب و تاب 
ایــن خرید در میــان گروه های هواداری پرســپولیس فرو 
ننشســته و طرفداران این تیم مشغول رویابافی از عملکرد 
تیمشان با حضور مهاجم ســابق بوخوم، برایتون و پی اس 

وی هستند.
مشهورترین خارجی های جذب شده توسط پرسپولیس 
در ســالهای گذشــته مایکل اومانیا با سابقه حضور در جام 
جهانی برزیل، ماریو بودیمیر با تجربه بازی در دیناموزاگرب 
و آنتونی استوکس مهاجم سابق سلتیک بوده اند و حالا نام 
یورگن لوکادیا احتمالا به صدر جدول این فهرســت اضافه 

خواهد شد.
اگرچه جذب او با هیجان زیاد از ســوی طرفداران دنبال 
می شود اما سرمربی پرسپولیس نگاهی منطقی تر به ماجرا 
دارد. یحیــی در اولین واکنش به خرید این مهاجم وضعیت 

آمادگی او را مبهم دانســت و گفت کــه نمی داند وضعیت 
آمادگی اش در چه حدی است.

اما این تنها چیزی نیســت که پرسپولیس و یحیی را در 
مورد لوکادیا نگران خواهد کرد:

1. آخرین حضور فیکس در بهمن سال گذشته
آخرین باری که یورگن لوکادیا در ترکیب اصلی تیمش 
قرار گرفت به ۳۰ بهمن ســال گذشته برمی گردد که برابر 
اشــتوتگارت به میدان رفت و تا دقیقــه ۶۲ نیز در ترکیب 
تیمــش باقی ماند تا اینکه پس از ناکامی در اثرگذاری روی 
نتیجه بازی، جای خود را به مهاجم جانشین داد. از آن زمان 
تا پایان فصل لوکادیا ۱4۶ دقیقه برای بوخوم به میدان رفت 
و ۵ بازی را نیز به دلیل مصدومیت از دســت داد و در بازی 
پایانی فصل نیز از فهرست تیم کنار گذاشته شد. جالب است 
بدانیــد لوکادیا در نیم فصل اول که پیراهن برایتون را برتن 

داشت، تنها یک بازی انجام داد.
2. علامت سوال بزرگ پیرامون آمادگی

از زمانــی که قرارداد لوکادیا با بوخوم به پایان رســید تا 
امروز که تســت پزشــکی را در تهران پشت سر می گذارد، 

مشخص نیست او چه تمریناتی را در چه فضایی پشت سر 
گذاشته و اساسا آیا توانســته آمادگی خود را حفظ کند یا 
خیر؟ این سوالی است که احتمالا برای یحیی گل محمدی 
نیــز به وجود آمده تا او در این مورد اظهارنظر کند و بگوید: 
»امیدواریم با شرایط خوبی به تمرینات اضافه شود و بتواند 
به تیم کمک کند. اطلاع زیادی از شرایط تمرینی او نداریم. 
اطلاعات زیادی نداریم که در این مدت چطور تمرین کرده 
است ولی امیدواریم آماده به تمرینات اضافه شود.« باتوجه 
به پایان پیش فصل و اضافه شدن لوکادیا در دوره مسابقات، 
این متغیری مهم در سرنوشت این بازیکن در ایران خواهد 

بود.
3. انواع آسیب دیدگی ها؛ زانو، مچ پا و کشاله!

البته که فوتبال همیشه با مصدومیت همراه بوده و هیچ 
فوتبالیســتی نیست که از آســیب دیدگی مصون باشد اما 
لوکادیا در ۷-۸ ســال اخیر مصدومیت های زیادی را پشت 
سر گذاشــته و آنطور که یک وبســایت خبری پی اس وی 
آیندهوون نوشــته، همین مصدومیت ها باعث شد تا مسیر 
رســیدن به تیم ملی را با موفقیــت طی نکند. مهمترین و 
شــایع ترین مصدومیت لوکادیا از ناحیه »کشاله ران« بوده 
که به نظر از ســال ۲۰۱۳ همراه این بازیکن اســت. پس از 
مصدومیت اولیه، او در دو مقطع از این ناحیه آسیب دید که 
دومی باعث شــد تا ۲۰ بازی را برای تیمش از دست بدهد 
و بلافاصله پس از آن نیز دچار مصدومیت زانو شــد. مهاجم 
جدید پرســپولیس همچین سه بار مصدومیت زانو و چهار 
بار آسیب دیدگی مچ پا را تجربه کرده تا بتوان او را در زمره 

بازیکنان مستعد آسیب دیدگی قرار داد.
4. تک مهاجم؟ شاید تکرار ناکامی برایتون

یک وبســایت هواداری برایتون آلبیون یک سال پس از 
خرید یورگن لوکادیا که گران ترین انتقال تاریخ این باشگاه 
محسوب می شد، در بررسی دلایل ناکامی این خرید نکاتی را 
برشمرد و سپس به این موضوع رسید که لوکادیا خودش هم 
گفته بود که بازیکن مناسبی برای قرارگیری در خط حمله 

به تنهایی محسوب نمی شــود. نگارنده این سوال را مطرح 
کرده که باتوجه به نقش او در پی اس وی و اطلاع باشــگاه، 
چرا این بازیکن برای سیستم 4-4-۱-۱ برایتون جذب شد؟ 
جالب اینکه پرسپولیس نیز در اغلب بازیهای پیش فصل و 
همچنین نخســتین بازی لیگ بیست و دوم، با تک مهاجم 

به میدان رفت.
5. یحیی چگونه از لوکادیا بازی می گیرد؟

در یک یادداشــت دیگر پیرامون لوکادیا آمده که »او در 
زمین تنبل به نظر می رسد.« اشاره این یادداشت به دوندگی 
کمتر از انتظار این بازیکن در نوک پیکان خط حمله اســت 
که باعث شــده تا او کمتر مســابقه ای را تا پایان در زمین 
ســپری کند. همین موضوع چالش ویــژه ای را برای یحیی 
گل محمدی ایجاد خواهد کرد تا نقش او در تیمش را انتخاب 
کنــد. خصوصا اینکه در نمایش پرســپولیس، پرس عناصر 

هجومی و دوندگی آنها اهمیت بسزایی دارد.
6. آیا لوکادیا یک مهاجم گلزن است؟

جــذب مهاجمی که ســابقه بازی در برایتــون، بوخوم، 
هوفنهایم و ســالها حضور در پی اس وی آیندهوون را دارد، 
چیزی شبیه به یک رویاســت اما پرسپولیس توانسته این 
رویــا را عملی کند. در کارنامــه او گلزنی به تیمهای بزرگ 
دیده می شود و همچنین اشَکال مختلفی از گل . شوت از راه 
دور، دریبل دروازه بان، تک به تک، چرخش سریع زیر فشار 
مدافع، پنالتی و... اما نکته مهم این است که لوکادیا از زمان 
انتقال به برایتون در ۵ فصل تنها ۱۵ گل به ثمر رسانده که 
شاید آمار مطلوبی به حساب نیاید. حالا همه منتظرند تا او 
در لیگی بسیار سطح  پایینتر از انگلیس و آلمان، ثابت کند 

که یک گلزن قهار است.
البته همچنان شــاید خوش بینی و امید، قوت غالب در 
پیش بینی آینده یورگن لوکادیا در پرسپولیس باشد. اما شاید 
لازم باشــد که پس از این اظهارات یحیی گل محمدی و در 
آستانه اولین تمرین لوکادیا با پرسپولیس، به این نکات هم 

توجه شود.

صبح دوشنبه برای هواداران استقلال با سرخوشی شروع 
شد؛ جایی که بازگشت سیاوش یزدانی به استقلال رسمی 
شــد و قایدی، مرادمند و محبی نیز قــرارداد خود را امضا 

کردند.
به گزارش »ورزش ســه«، هواداران استقلال هرچقدر از 
شــروع کار مدیران باشــگاه خود در نقل و انتقالات دلخور 
بودند، از پایان اقدامات خوشحالند؛ جذب ستاره های بزرگ 
در روزهای گذشته سبب شده تا استقلالی ها حتی با وجود 

شکست در هفته نخست، به آینده تیم خود امیدوار باشند.
حالا اســتقلال آنقدر ستاره های مختلف در ترکیب خود 
دارد که لیســت بزرگســالانش نیز پر شده و با اضافه شدن 
ســیاوش یزدانی باید یک بازیکن را از فهرست خود خارج 

کند!
با همه این تفاسیر صبح دوشنبه برای استقلالی ها حال 
و هوای دیگری داشت. اگرچه از قبل حضور مهدی قایدی، 
ســیاوش یزدانی، محمدحسین مرادمند و محمد محبی در 
جمع آبی پوشان قطعی شــده بود اما اعلام رسمی باشگاه 
بــرای عقد قرارداد با این نفرات حــال طرفداران این تیم را 

خوب کرد.
پول به حساب سانتاکلارا نشست، محبی بست

اولین خبری که صبح امروز رسانه رسمی باشگاه استقلال 
منتشر کرد انعقاد قرارداد رسمی با محمد محبی بود. ستاره 
ایرانی ســانتاکلارا برای حضور در اســتقلال نیاز به رضایت 
باشــگاهش داشت. مسئولان اســتقلال در این خصوص با 

باشگاه پرتغالی به توافق رسیدند و با نشستن پول رضایتنامه 
به حساب باشگاه ســانتاکلارا انتقال محبی نهایی شد. این 
بازیکن ســابق تیم ملی که چند روزی اســت در تمرینات 
اســتقلال حضور یافته، امروز خبر پیوســتن رسمی اش به 
 ITC استقلال از سوی باشگاه منتشر شد و حالا با  رسیدن

از پرتغال می تواند برای تیمش به میدان برود.
سرانجام سیاوش برگشت

بعد از محبی، نوبت به معرفی از ســیاوش یزدانی رسید. 
باشگاه استقلال از برگزاری جلسه ای میان سیاوش یزدانی 
و مصطفی آجورلو بعد از تایید معافیت مدافع پیشــین تیم 
ملی از خدمت ســربازی خبر داد. در این جلسه توافق برای 
بازگشت یزدانی که ۱.۵ سال دیگر با استقلال قرارداد دارد، 
انجام شد و این مدافع پس از سفر به انزلی برای انجام مراحل 
اداری معافیت از خدمت خود، به زودی به تمرینات استقلال 
برمی گردد. با بازگشت یزدانی به استقلال حالا دوباره جمع 
ســتاره های بزرگ و توانمند در خط دفاعی این تیم جمع 

می شود.
قایدی با لبخند دوباره در استقلال

مهدی قایدی نیز چند روز قبل انتقالش از شباب الاهلی 
امارات به استقلال قطعی شده بود. او دو روز پیش به تهران 
ســفر کرد و بعد از جلســه ای با مســئولان باشگاه رسما 
قراردادش را امضا کرد تا در لیگ بیست و دوم پیراهن آبی 
پوشان را دوباره برتن کند. خبر انعقاد قرارداد رسمی قایدی 
نیز امروز از ســوی باشگاه منتشر شــد و به نظر می رسد او 

امــروز به تمرینات برود و رســما کارش را زیر نظر ریکاردو 
ساپینتو شروع کند.

**مرادمند مقابل ملوان بازی می کند؟
مدافع باتجربه آبی پوشــان با گرفتن کســری خدمت، 
ســربازی خود را به پایان رســاند. در این خصوص البته با 
رایزنی های باشگاه استقلال او توانست زودتر از موعد سربازی 
اش را تمام کند. مرادمند که مدت زیادی است در تمرینات 
استقلال حضور دارد، با دریافت کارت پایان خدمت سربازی 
خود رســما قراردادش را امضا کرد تا بتواند به جمع آبی ها 

برگردد.
مرادمند حــالا کارت بازی اش را نیــز دریافت کرده با 

صلاحدید کادرفنی می تواند بدون مشــکل مقابل ملوان در 
هفته دوم لیگ برتر به میدان برود.

چه کسی از لیست خارج می شود؟
لیست بزرگســالان اســتقلال بعد از بازگشت سیاوش 
یزدانی ۲۱ بازیکن را در خود دارد و مشــخص است که یک 
نفر باید از این فهرســت خارج شود. در این شرایط مدیران 
استقلال قرار اســت به زودی نظر ساپینتو را درباره لیست 
نفرات بپرسند و با هماهنگی سرمربی یک نفر را از فهرست 

خارج کنند. 
باید دید طی روزهای آینده کدام بازیکن اســتقلال را به 

مقصد یک تیم دیگر ترک خواهد کرد.

واکنش دیوید تیلور به نبرد پنجم با حسن یزدانی

چرا پرسپولیس باید نگران لوکادیا باشد؟

سیاوش برگشت، محبی، قائدی و مرادمند امضا کردند

4  بازیکن جدید به استقلال پیوستند

سرپرست کاروان اعزامی ایران به بازی های 
کشورهای اسلامی در واکنش به ادعاهای دبیر 
فدراســیون دوومیدانی جوابیه ای را منتشر و 

سوالاتی را از این فدراسیون مطرح کرد.
علی رضایی دبیر فدراسیون دوومیدانی در 

گفت وگو با ایسنا مدعی عدم همکاری کمیته 
ملی المپیک و اصغر رحیمی سرپرست کاروان 
اعزامی ایران به بازی های کشورهای اسلامی با 
این فدراسیون شد. همچنین به حضور برخی 
افراد در قونیه اشــاره و ســفر آنها را توریستی 

دانست. رضایی با تکذیب تست مثبت کرونای 
خــود به مخالفــت رحیمــی در دادن آی دی 

کارتش اشاره کرد.
دبیر فدراســیون دوومیدانــی: برخی برای 
تفریح به ترکیه آمدنــد/ آنها علیه دوومیدانی 

هستند
در واکنش به این ادعاها کادر سرپرســتی 
کاروان اعزامی ایران به بازی های کشــورهای 
اســلامی جوابیه ای منتشر و در آن ۹ سوال از 
فدرسیون دوومیدانی پرسیده است که عملکرد 
فدراسیون دوومیدانی و سرپرست اعزامی این 

تیم را ضعیف دانست.
در این جوابیه آمده است: متاسفانه یکی از 
رشته هایی که در این دوره بسیار ضعیف عمل 
کرد، فدراسیون دوو میدانی بود. فدراسیونی که 
با ایجاد سلسله مشکلات برای کاروان ورزشی 
ایران )قبل و حین اعزام( باعث هدر رفتن انرژی 

فراوان از مسئولان ورزش کشور شد.
کمیتــه ملــی المپیــک بــرای موفقیت 
فدراســیون ها همــه امکانــات را در اختیــار 
فدراســیون ها قرار داد و از هیچ کوششی دریغ 
نکرد. فدراســیون دوومیدانــی به دلیل ضعف 

شــدید مدیریتی نتوانســت از ایــن موقعیت 
استفاده نماید. متاسفانه فدراسیون دو و میدانی 
گروه اعزامی را به کســی ســپرده که توانایی 
مدیریــت خودش را هم نداشــت و با تســت 
کرونای مثبت وارد قونیه شــد و طبیعی است 
که مسئولیت بنده به عنوان سرپرست کاروان 
در درجه اول حفظ سلامت کاروان است. اینکه 
آدم ها باید رعایت سلامتی دیگران را بکنند به 

شعور خودشان برمی گردد.
امروز فدراسیون دوومیدانی با فرار رو به جلو 
ســعی در فرافکنی و تشــویش اذهان عمومی 

دارد.
خواهشــمند است فدراســیون دوومیدانی 

پاسخگوی برخی موارد باشد.
۱- علت حضور ۶ مربی خارج از لیســت در 

قونیه چه بوده است؟
۲- هزینه های انجام شده توسط کدام نهاد 

پرداخت شده است؟
۳ - محل اسکان این افراد کجا بوده است؟

4- ورزشکاران رها شده در شهر و خارج از 
دهکده توسط فدراسیون کجا بوده اند؟

۵- چرا با وجود ۱۶ ورزشکار تنها دو مدال 

دریافت شد؟
۶- چــرا در ماده 4 در ۱۰۰ متر شــرکت 

نکرده اند؟
۷- چطور دبیر فدراســیون با تست مثبت 
علی رغــم تذکــر سرپرســت کاروان بــدون 

هماهنگی وارد قونیه شد؟
۸ - با توجه به باطل شدن بلیط خریداری 
شده توسط کمیته ملی المپیک دبیر فدراسیون 
باهزینه کــدام ارگان بلیط جدید خرید و برای 
گشــت و گذار خود را به قونیه رسانید؟ چطور 
برخی فدراســیون ها از جمله کشتی، تکواندو 
و غیره با حمایت کمیته المپیک توانســتندبه 
تعداد ۹۰ درصد ورزشکاران خود مدال کسب 

کنند. 
۹- قول هایــی که مســئولین فدراســیون 
دوومیدانی قبــل از اعزام برای کســب مدال 

داده اند چه شد؟
در نهایــت از مســئولین ورزش می خواهم 
به صورت جدی به مســئله دو و میدانی ورود 
نمایند. ســوال اینجاســت کــه دو و میدانی 
 صاحب مــدال المپیک چگونه به این وضعیت 

دچار شده است؟

پاسخ کمیته المپیک به دوومیدانی

 دبیر فدراسیون توانایی مدیریت خودش را هم نداشت


